
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 9. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 241
Vil ministeren oplyse, hvor mange af de unge, der indtil nu har fået et uddan-
nelsespålæg, der gennemfører en uddannelse, hvilke uddannelser det drejer
sig om, hvornår evt. frafald fra uddannelsen finder sted, samt forsørgelsessta-
tus efter frafald/endt uddannelse. Opgørelsen ønskes fordelt på kommuner.
Såfremt ministeren ikke har de fornødne oplysninger, vil ministeren da iværk-
sætte en undersøgelse for at skaffe oplysningerne, og hvornår kan resultatet i
givet fald forventes at foreligge?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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